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Dnešná podoba kostola  Narodenia Panny
Márie v Mikulášove.

V sobotu 11. augusta 2007 sa veriaci farnosti Lakšárska Nová
Ves v Mikulášove po nekonečne dlhých rokoch práce, čakania
a nádeje mohli zúčastniť posvätenia svojho kostolíka. Do posled-
ného miesta zaplnený chrám Boží a priľahlé nádvorie vítali Jeho
excelenciu Mons. Štefana Vrableca, ktorý prišiel posvätiť a požeh-
nať tento Kostol Narodenia Panny Márie.

Z histórie budovania kostolíka:
V rokoch 1968 -  69, v čase politického uvoľnenia, začali ve-

riaci v Mikulášove stavať svojpomocne kaplnku, aby  nemuseli
chodiť pešo na bohoslužby do 2 kilometre vzdialenej Lakšárskej
Novej Vsi. Vtedy cirkev dostala darom pozemok od urbárnikov
i finančnú podporu z ONV v Senici. Potom, v časoch normalizá-
cie, prikázal Okresný národný výbor v Senici odviesť ešte nepou-
žitý materiál na JRD v Senici a rozostavanú budovu zbúrať. Keď

prišiel buldozér, ženy z farnosti s plačom prosili, aby sa budova
nezbúrala, s tým, že kaplnku si dostavajú svojpomocne. Vďaka
jednému poslancovi  MNV v Lakšárskej Novej Vsi sa stavba
zachránila, pokračovalo sa v jej budovaní a bola premenovaná na
dom smútku. V ňom vtedajší duchovný otec Ján Mihál slúžil
bohoslužby v nedeľu a na sviatky. Pokračoval v tom i jeho nástup-
ca, Mgr. Ladislav Labo, ktorý si za prioritu určil vybaviť, aby sa
pozemok i stavba stali majetkom cirkvi. Obec predala budovu
cirkvi za symbolickú 1,- Sk. Nasledovali roky jeho neúnavnej
práce od zabezpečenia financií, podpory rôznych inštitúcií, firiem
a domácich i zahraničných darcov. Tak sa po vyjadrení súhlasu
Arcibiskupského úradu v Trnave v roku 2001 mohla postupne pri-
staviť sakristia, pomocné miestnosti, chodba, opraviť strecha,
vymeniť okná, vymaľovať interiér i vonkajšie steny a upraviť dvor. 

(pokračovanie na str. 2)

Škola modlitby, pravdy a nádeje je otvorená pre každého

J.E. Mons. Štefan Vrablec a dekan farnosti Mgr. Ladislav Labo
pred začiatkom slávnostnej vysviacky. 

Zábery zo slávnostnej posviacky kostola Narodenia Panny Márie.
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(dokončenie zo str. 1)

On a jeho farníci  sa teraz   dočkali slávnostného vysvätenia
a požehnania.

Vo svojom úvodnom príhovore k slávnostnej ceremónii spo-
menula starostka obce Lakšárska Nová Ves Ing. Oľga
Procházková túto krátku históriu budovy, ktorej stavba skutočne
prešla viacerými etapami a názvami. Zdôraznila, že názov, ktorý
teraz posvätením a požehnaním biskupom J.E. Mons. Štefanom
Vrablecom dostáva - Kostol Narodenia Panny Márie - je názvom,
ktorý si plne zaslúži.

Počas vysviacky  kostola, bohoslužby a kázne J.E. Mons. Šte-
fana Vrableca veriaci s hlbokým dojatím, otvorenými mysľami
a srdcami vnímali veľkosť chvíle a silu každého jeho slova. Jeho
výrok: „Nech sa tento stánok Boží stane školou modlitby, pravdy
a nádeje" a pokojnými i sugestívnym hlasom podané vysvetlenie
týchto troch pojmov oslovili všetkých prítomných. Tak, ako zrnko
obilia pri vhodných prírodných podmienkach a v úrodnej zemi aj
ony sa usadili a ujali v dušiach prítomných veriacich. Aj preto
všetci rovnako intenzívne vnímali poďakovanie pána dekana Mgr.
Ladislava Labu, ktoré tu teraz ako odkaz pre všetkých farníkov
citujeme:

„V prvom rade sa chcem poďakovať Všemohúcemu Bohu za jeho
milosť požehnania, že sme mohli postaviť tento chrám na jeho česť
a chválu. Vám, excelencia, za ochotu, že ste svojím požehnaním
korunovali toto dielo milosti a práce ľudských rúk veriacich.

Vám, bratia a sestry, že ste milodarmi i obetami ukázali vieru
v tomto modernom svete.     Ďakujem veriacim tak vo farnosti ako
i zo zahraničia. Mnohí už nie sú medzi nami, ale som si istý, že
Boh im pripočítal obetu, ktorú priniesli pri budovaní tohto chrámu
k dobru večného života v nebi.

Tým, ktorí sú živí, pre nich prosím, aby im Boh dal veľa zdra-
via, požehnania v živote, aby si v tomto chráme vyprosili pre život
to, čo nedostať kúpiť v žiadnom obchode, ani zarobiť vlastnými
rukami. Taktiež patrí vďaka obecnému úradu, zastupiteľstvu na
čele so starostkou Ing. Oľgou Procházkovou, jej manželovi JUDr.
Jurajovi Procházkovi, ktorý nám vybavil do vlastníctva pozemok,
na ktorom stojí dnešný kostol. Srdečná vďaka patrí taktiež projek-
tantovi Ing. Jánovi Hladíkovi a všetkým firmám, ktoré sa podieľa-
li na stavbe chrámu. Končím modlitbou: Všemohúci, večný Bože,
prosím za seba i za tých,  ktorí budú na tomto posvätnom mieste
kľačať a prednášať svoje prosby skrze modlitby, aby pochodili ako
matka Anna proroka Samuela, že vyliatím  srdca odišla vyslyša-
ná. Nech pochodia ako mýtnik v chráme, že odídu s pocitom
radosti, už som čistý,  bez hriechu, omilostený, som znova božím
dieťaťom. Nech nik neodíde z tohto chrámu ako farizej, taký istý,
ako prišiel.

Bože, keď nebo bude zavreté a nebude dažďa, pretože sme sa
previnili proti Tebe, budeme sa modliť na tomto posvätnom mies-
te, Ty vypočuj z neba, daj dažďa našej krajine, ktorú si nám dal za
dedičstvo. Každú modlitbu a každú prosbu, ktorú prednesie kto-
koľvek v tomto novom chráme, vystrie svoje ruky k tomuto domu,
vypočuj z neba, kde bývaš: Ó, Bože uslyš nás, ó Bože, vyslyš
nás“.

Text: Júlia Lauková,
foto: Viliam Selko

J.E. Mons. Štefan Vrablec sa prihovára veriacim.

Požehnávanie dievčatám v krojoch, ktoré po vysviacke oltára pri-
nášajú obetné dary.

Škola modlitby, pravdy a nádeje je otvorená pre každého
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Mikulášov bola pôvodne samostatná dedinka, dnes patrí
k Lakšárskej Novej Vsi s počtom asi šesťdesiat nehnuteľností.
V súčasnosti trvalo obývaných je asi polovica. K zlúčeniu obid-
voch obcí prebiehali prvé diskusie od roku 1960 a k definitívne-
mu zlúčeniu došlo v roku 1967 so súhlasným stanoviskom obi-
dvoch obcí.

Mikulášov bol teda v minulosti samostatnou malou a odľahlou
obcou, ktorej obyvateľstvo sa živilo prevažne prácou na poli
a v lesoch. Polia boli starostlivo obrobené s čistými chotármi.
Výhodou odľahlosti obce bol tichý, usporiadaný a vyrovnaný život
maloroľníkov a lesných robotníkov. Určitý nezáujem v tom čase
vyššej verejnej správy o potreby občanov tejto malej obce naučil
našich dedov a otcov nespoliehať sa len na verejnú pomoc ale
pomáhať si vlastnými silami. Všetko to v minulosti vypestovalo
a uchovalo u staršej generácie tejto obce určité cnosti, najmä pra-
covitosť, striedmosť, bratské spolunažívanie i svojpomoc a mrav-
nú zachovalosť. K zakladaniu existenčného minima svojich rodín
v dávnejšej minulosti boli ľudia odkázaní i na zárobok v cudzine
(Rakúsko, Nemecko). 

Obec bola a v súčasnosti aj je od vlakového spojenia vzdiale-
ná asi 10 km, a teda bola bez priemyslu a väčších zárobkových
možností. Autobusové spojenie bolo cez obec zavedené až po
oslobodení, čím sa rozšírili možnosti zamestnania. Popri ťažkej
práci a zamestnaní si ľudia obce zachovávali vysoký stupeň zbož-
nosti. Zbožnosť, ktorá bola hlboko zakorenená v srdciach a mys-
liach našich rodičov a starých rodičov bola schopná podľa zacho-
vaných písomných materiálov i v zložitejšom období väčších
činov i obetí.

Okrem iného jedným z dôkazov činorodosti ľudí v tom čase
bol fakt, že už v prvých rokoch po skončení 1. svetovej vojny
a rokoch ďalších sa zrodila myšlienka a túžba postaviť i v malej
obci svoju kaplnku - kostolík.
Malé finančné možnosti obce a nepriaznivé pomery mali za násle-
dok, že myšlienka vybudovania kaplnky sa uskutočňovala poma-
ly a s ťažkosťami. Výnosy zbierok a milodarov, poriadaných
v predmníchovskej republike a za tzv. slovenského štátu pohltila
I. menová reforma v roku 1945. Po roku 1945 občania obce svoj-
pomocou vybudovali poľnú tehelňu a vlastnoručne vypálili 8 000
kusov tehál. Zo zbierky v tom období uskutočnenej zakúpili
v Plaveckom Mikuláši 90 m3 stavebného kameňa. Zvyšok zbier-
ky však pohltila II. menová reforma v roku 1953 a myšlienka
vybudovania kaplnky bola čiastočne utlmená. K večerným pobož-
nostiam a nedeľným litániám sa veriaci zhromažďovali do rôznych
budov v obci (škola, požiarna budova a pod.).

V roku 1957 bolo v obci založené celoobecné poľnohospodár-
ske družstvo. Pre nerentabilnosť družstva kvôli pomerne slabej
bonite pôdy (viate piesky, močariská) v roku 1961 predstavenstvo
družstva a miestny národný výbor spoločne požiadali Okresný
národný výbor v Senici o včlenenie družstva obce do hospodár-
skeho celku Štátne majetky Šaštínske Stráže. Po niekoľkých
rokoch bola pôda a majetok bývalého družstva včlenený do zlú-
čeného Poľnohospodárskeho družstva Lakšárska Nová Ves.
Zárobky občanov sa čiastočne zlepšili a teda v dobrovoľnej

zbierke na zabezpečenie výstavby kaplnky sa pokračovalo ďalej.
V roku 1957 Rada Miestneho národného výboru v Mikulášove

poverila miestneho občana Jozefa Gacha nákupom stavebného
materiálu na výstavbu kaplnky.

V tom čase bol teda pre výstavbu kaplnky pripravený základ-
ný stavebný materiál (cement, štrk, tehly, vápno, rezivo, krytina,
kameň). Pre zabezpečenie výstavby kaplnky sa v roku 1965
vytvoril dvanásťčlenný  prípravný výbor (Krajčír Vendelín, Hrúz
Štefan, Cigánek Jozef, Ivan Štefan, Gigánek Ján, Kozel Róbert,
Stach Antonín, Cigánek Štefan, Ružička Štefan, Radocha Ján,
Šišolák Štefan, Gach Jozef - predseda prípravného výboru).

Pre výstavbu kaplnky prípravný výbor pôvodne uvažoval
s odkúpením súkromného pozemku v obci, neskôr však Miestny
národný výbor v Mikulášove venoval pre postavenie kaplnky

obecný pozemok, na kto-
rom v súčasnosti stojí
kostolík, s rozšírením oplo-
tenia i o časť darovaného
súkromného pozemku
(Stach Vavrinec).
Písomnú žiadosť o stavebné
povolenie na výstavbu
kaplnky podali občania
Mikulášova v polovici roka
1965 na odbor výstavby
Okresného národného
výboru v Senici, ktorý na
podanú žiadosť dlho záväz-
ne neodpovedal.

Pre obavy, že vzniknú
škody na materiáli (znehod-

notenie cementu) sa prípravný výbor rozhodol k výkopu a vybu-
dovaniu aspoň základov pre kaplnku v nádejí, že neskôr obdrží
z okresného národného výboru stavebné povolenie. Stavebné
povolenie neprišlo, pretože koncom novembra 1965 zo strany
okresu došlo k zastaveniu zahájenej stavby a zabaveniu ostatného
nespotrebovaného materiálu s požiadavkou vybúrania existujú-
cich základov. Od vybúrania základov zástupcovia okresu po ne-
súhlase občanov obce upustili a doporučili vybudovať na existu-
júcich základoch kultúrny dom. Vzhľadom k tomu, že obec nema-
la pre výstavbu kultúrneho domu v tom čase dostatok finančných
prostriedkov, občania i naďalej trvali na svojom pôvodnom záme-
re výstavby kaplnky s využitím vlastných zdrojov a svojej práce
so zdôvodnením, že kaplnku potrebujú z viacerých dôvodov a že
pre kultúrne a spoločenské akcie môžu využiť uvoľnenú budovu
školy, ktorá bola od roku 1961 zrušená. Žiaci zrušenej základnej
školy, v ktorej sa vyučovali deti pre prvý až piaty ročník, začali od
roku 1961 navštevovať školu v Lakšárskej Novej Vsi.
Vzhľadom k existujúcim rozdielnym stanoviskám k výstavbe
kaplnky v tom čase nedošlo k jej pokračovaniu .

(pokračovanie na str. 4)

K histórii obce Mikulášov a výstavbe jej kostolíka

Historická pohľadnica Mikulášova. 

Výstavba domu smútku.
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(dokončenie zo str. 3)

Podľa písomných materiálov o jedenásť mesiacov neskôr (sep-
tember 1966) z poverenia okresu uskutočnili pracovníci
Okresného stavebného podniku v Senici nakladanie tehly pripra-
venej na výstavbu kaplnky na nákladné autá s odôvodnením odvo-
zu na inú stavbu v senickom okrese.

Občania boli z vývoja uskutočnenia ich dlhoročnej túžby skla-
maní, a preto prípravný výbor zaslal v apríli 1967 sťažnosť obča-
nov Kancelárii prezidenta republiky v Prahe. Vo svojej sťažnosti
argumentovali potrebou kaplnky pre pestovanie mravopočestnos-
ti žijúcich občanov, vzdávanie poslednej pocty zosnulým, odovz-
dávania mravopočestnosti mladšej generácii  za účelom znižova-
nia zločinnosti a nežiadúcich javov v spoločnosti. Argumentovali
ďalej nespravodlivým zabavením legálne nadobudnutých tehál pre
výstavbu kaplnky a porušením ústavnosti, pretože o stavebné
povolenie bolo predtým požiadané. Sťažnosť bola formulovaná
ako žiadosť o poskytnutie ochrany práv a hľadanie možností
výstavby kostolíka. Na sťažnosť Kancelárii prezidenta republiky
reagoval v máji 1967 Západoslovenský krajský národný výbor
v Bratislave zamietavo.

S odstupom desiatich mesiacov (apríl 1968) však došlo zo
strany vyšších orgánov k zmierneniu stanovísk a Okresný národ-
ný výbor - odbor výstavby v Senici vydal „Osvedčenie pre pro-
jektovú činnosť“ pre stavbu „Domu smútku“ projektantovi Ing.
Jánovi Hladíkovi (rodákovi z Lakšárskej Novej Vsi) pre investora
Osadenský výbor občanov Mikulášov začlenený do MNV
Lakšárska Nová Ves, čím bola umožnená ďalšia oficiálna prípra-
va výstavby kaplnky, ku ktorej prispeli i ďalšie zbierky miestnych
občanov a finančná pomoc niektorých občanov susedných obcí
i zahraničia (zoznam darcov z roku 1969 je zachovalý).

Pre prípravu výstavby kaplnky bol vytvorený v roku 1968 nový
osemnásťčlenný zbor zástupcov (Jozef Cigánek, Jozef Bilka,
Michal Stach, Ján Cigánek, Anton Cigánek, Štefan Šišulák, Šte-
fan Cigánek, Rudolf Krajčír, Vendelín Krajčír, Róbert Kozel,
Jozef Gach, Štefan Hrúz, Viliam Radocha, Štefan Ružička, Jozef
Ružička, Štefan Valla, Ján Radocha, Michal Rečný). Zbor zástup-
cov pripravil znovu v roku 1968 žiadosť o povolenie stavby  pod
názvom „Márnica - dom smútku“ a poveril Jozefa Gacha ich
zastupovaním v danej veci až do jej skončenia vo všetkom samo-
statne, záväzne a právoplatne. Okresný národný výbor - odbor
výstavby v Senici vydal „Rozhodnutie o prípustnosti stavby“
v mesiaci január 1969 pod názvom stavby „Dom smútku - márni-
ca“ so začatím stavby v mesiaci marec 1969.

Do výstavby domu smútku sa občania teda pustili úspešne
svojpomocou v roku 1969. Na prácach pri výstavbe domu smút-
ku sa v tom čase zúčastňovala prevažná časť občanov Mikulášova
a časť občanov z Lakšárskej Novej Vsi. Priamo na stavbe pri
pomocných prácach sa zúčastňovali i niektoré miestne ženy, ďal-
šie obetavo pripravovali stravu pre majstrov stavby.

Pri procese prípravy výstavby kaplnky v Mikulášove nemožno
zabudnúť na správcu fary v Lakšárskej Novej Vsi, ktorým bol
v spomínanom čase Páter Honorius Ján Mihál. Ako príslušník
reholy Bratov menších kapucínov bol rehabilitovaný v roku 1967
a práve v tomto roku prišiel do Lakšárskej Novej Vsi po dlhšom
období vykonávať kňazské povolanie. Spolu s Jozefom Gachom,
neskoršie predsedom osadného výboru v Mikulášove a ostatnými
obetavými spoluobčanmi teda začali v roku 1969 budovať kapln-
ku pod názvom „Dom smútku“ svojpomocou v rámci tzv. akcie
„Z“. Preto určitú dobu kostolík nemal vežu so zvonom. Zvuk
zvonu veriaci občania počuli len zo zvonice, ktorá sa nachádza
v strede dediny. Dom smútku sa  v roku 1969 skutočne začal sta-
vať, postupne bol v prvej etape vybudovaný a stal sa z neho
kostolík bez veže a zvonenia.

Nový správca fary Mgr. Ladislav Labo, farár - dekan
v Lakšárskej Novej Vsi sa spolu s občanmi Mikulášova po doho-
de so starostkou obce Ing. Oľgou Procházkovou rozhodli v roku
1999 postaviť ku kostolíku vežu a preniesť do nej zvon z historic-
kej budovy zvonice. Projekt na dostavbu kostolíka vypracoval
autorizovaný stavebný inžinier Ing. Ján Hladík. Odborné murár-

ske práce prístavby kostolíka realizovala stavebná firma bratov
Velických Vestavex. Starostka obce v rámci verejnoprospešných
prác poskytla pracovníkov na pomocné murárske práce. Krov
a celú strechu odborne urobili Alojz Valla a Emil Drinka, ktorí
boli majstri striech a veží i na niektorých ďalších kostoloch. Do
pomocných prác sa zapájali aj ďalší občania z Mikulášova a ženy
z domácností pri príprave teplej stravy pre pracovníkov a pri čiste-
ní kostola. Dostavba kostolíka s nutnými ďalšími prácami sa rea-
lizovala až do roku 2007 v závislosti od finančných zdrojov.

Kostolík sa stal majetkom cirkvi a dokončil sa finančnou
pomocou cirkvi a občanov.
Vysvätenie kostolíka sa uskutočnilo 11. augusta 2007 po dlhých
rokoch práce, čakania a nádeje. Veriaci v zaplnenom kostolíku
a priľahlého nádvoria srdečne medzi sebou privítali Jeho excelen-
ciu  Mons. Štefana Vrableca, ktorý prišiel posvätiť a požehnať
tento kostolík Narodenia Panny Márie.

Po dokončení a vysvätení je kostolík peknou dominantou
malej obce - osady Mikulášov a dôstojným stánkom zlúčenej obce
Lakšárska Nová Ves pre  duchovné stretnutia občanov, aby v nich
načerpali silu do ďalšieho života. S vďakou  treba myslieť na všet-
kých, ktorí sa o výstavbu a dostavbu kostolíka pričinili.
Kostolík bude otvorený pre všetkých ľudí dobrej vôle, aby v ňom
mohli nájsť útechu a novú nádej.

Ing. Dušan Dobrovodský, foto archív OcÚ

K histórii obce Mikulášov a výstavbe jej kostolíka

Kostolík v Mikulášove má
novú vežu.

Drevárske práce - krov a vežu
urobili odborníci Alojz Valla a
Emil Drinka.

Prestavba na kostol.

Podajme si ruky na znak 
pokoja...

Víkend 11. a 12. augusta sa stal pre veriacich farnosti
Lakšárska Nová Ves skutočným prameňom duchovného života.
Po slávnostnom posvätení Kostola Narodenia Panny Márie bisku-
pom J.E. Mons. Štefanom Vrablecom v sobotu v Mikulášove sa
v nedeľu konala v Kostole sv. Vavrinca primičná bohoslužba
novokňaza Jozefa Jurdáka. Po dohode s dekanom Mgr.
Ladislavom Labom sprostredkovali bohoslužbu najbližší príbuzní
novokňaza - pán Ondrej Jurdák s manželkou - a to práve na deň,
kedy sa v Lakšárskej Novej Vsi konajú svätovavrinecké hody.
Vtedy do obce prichádzajú aj mnohí rodáci...

Od spomínaných príbuzných sa dozvedáme to hlavné zo živo-
ta Jozefa Jurdáka: jeho otec František bol tiež rodák z našej obce.
Hoci zomrel, keď bol Jožko trinásťročný, jeho kresťanská výcho-
va zanechala v synovi hlboké stopy. Zmaturoval v odbore elektro-
technika a začal s vysokoškolským štúdiom matematiky a fyziky,
ale štúdium z politických dôvodov neukončil. Zamestnal sa ako
vodič v Katolíckej charite v Košiciach, kde vykonával aj ďalšie
práce. Nebolo ho treba dlho presviedčať, aby sa dal na štúdium
teológie.                                                 (pokračovanie na str. 5)
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Podajme si ruky na znak 
pokoja...
(dokončenie zo str. 4)

Osem rokov študoval v Taliansku a po štúdiách sa stal členom
augustínskeho rádu v Taliansku s pôsobením v Košiciach. Tu sa
však rozhodol dať sa na kňazskú dráhu. Jeho vysviacka bola 1.
júla 2007 v Dóme sv. Alžbety v Košiciach a 5. júla nasledovala
primičná omša v rodnej obci Ostrovany pri Prešove.

Pri jeho primičnej bohoslužbe v Kostole sv. Vavrinca
v Lakšárskej Novej Vsi nezostalo bez slzy hádam ani jedno oko
prítomných veriacich. Svojím príjemným hlasom pripomenul
v hlbokom tichu počúvajúcich život patróna ich kostola i obce -
sv. Vavrinca, ktorý  bol pre vieru 10. augusta 258 mučený a poma-
ly upálený na kovovom rošte. Ešte predtým však rozdal chudob-
ným cirkevné peniaze a cennosti. Novokňaz Jozef Jurdák čerpal
vo svojej kázni myšlienky najmä z tohto odkazu sv. Vavrinca:
lásku k Bohu a blížnym, odpustenie a súcit s biednymi. Požehnal
všetkých prítomných veriacich, ktorí sa spoločne pomodlili, aby
mohol dlhé roky vykonávať svoju duchovnú službu.

Na záver slávnostnej bohoslužby vyjadril dekan Mgr. Ladislav
Labo radosť z toho, že do jeho farnosti zavítal novokňaz, ktorý má
svoje korene práve tu, ale i nádej, že možno bude mať nasledo-
vníkov, študentov teológie, aj zo Záhoria.

PhDr. Júlia Lauková, foto: Ing. Jozef Soják

Pri svätej omši.

Zo zápisnice zo stretnutia v „starej škole“ v Mikulášove
Stretnutie občanov, rodákov a chalupárov Mikulášova sa uskutočnilo pri príležitosti vysvätenia rímsko-katolíckeho kostolíka v budove
bývalej základnej školy v Mikulášove, kde si s úctou a uznaním viacerí zaspomínali na učiteľku pani Lihositovú, ktorá vyučovala
5 školských ročníkov tejto malej dedinky. Budova školy slúžila pre vzdelávanie detí a pre spoločenské a kultúrne účely do roku 1961
a odvtedy sa deti z Mikulášova vzdelávajú v Lakšárskej Novej Vsi.
Vzhľadom k tomu, že vyššie uvedené neformálne stretnutie občanov, rodákov a chalupárov Mikulášova bolo veľmi priateľské a srdeč-
né, priviedlo to mnohých prítomných po vzájomných diskusiách k túžbe i po
ďalších stretnutiach v budúcnosti, preto i k napísaniu tejto zápisnice a jej
postúpeniu obecnému úradu.
Budova bývalej školy je v súčasnosti jediným väčším verejným obecným
stánkom pre stretávanie sa občanov, a preto boli na stretnutí vyjadrené názo-
ry na jej zachovanie pre spoločenské a kultúrne využitie i v ďalšom období.
Objekt školy s jej príslušenstvom je však v zastaralom a nevyhovujúcom tech-
nickom stave, a preto prítomní vyjadrili požiadavky na hľadanie možností pre
obnovu a perspektívnu rekonštrukciu celého tohto obecného objektu.
Pre spoločné zlepšenie života a potrieb občanov v časti obce Mikulášov bol
vyslovený i návrh na zastupovanie občanov časti obce Mikulášov jedným
poslancom z radov súčasných poslancov obce Lakšárska Nová Ves.
Záverom účastníci prvého neformálneho stretnutia uvítali návrh na ďalšie
augustové hodové stretnutie.
Organizačne zabezpečili: Bilková Marta, Cigánek Emil

Zapísal: Ing. D. Dobrovodský

Stará škola.

Kvety robia pohľad na svet 
príjemnejším a krajším

Základná organizácia Slovenského záhradkárskeho zväzu
v Lakšárskej Novej Vsi usporiadala v nedeľu 24. júna pri príležitos-
ti 40. výročia svojej činnosti výstavu kvetín, ktorou zároveň nadvia-
zala na podobné úspešné podujatie z konca júla minulého roku.

Predseda miestnej organizácie záhradkárov Ing. Ján Pechmann
vo svojom slávnostnom príhovore zdôraznil, že želaním usporia-
dateľov je, aby sa pohľad všetkých návštevníkov na svet stal prí-
jemnejším a krajším. Veď čo môže byť krajšie, ako rozkvitnutá
príroda, ktorej človek trochu pomôže, aby krása kvetov ešte viac
vynikla!

Organizovaní i neorganizovaní záhradkári prispeli svojimi
kvetinovými exponátmi, medzi ktorými boli rezané, črepníkové
a lúčne kvety, liečivé bylinky, bonsaje a okrasné trávy, k tomu,
aby úroveň výstavy nezaostala za minuloročnou. Tento krát bola
výstava obohatená o množstvo ručných prác a výrobkov ľudových
umeleckých remesiel - vyšívané obrusy, obrazy a gobelíny, háčko-
vané predmety ale aj drevorezby, košikárske výrobky a bižutériu.
V prvej časti slávnostného podujatia sa v zrekonštruovanej časti
kultúrneho domu, bývalej kinosále, prihovoril k návštevníkom aj
predseda Okresného výboru SZZ v Senici a člen Republikového
výboru SZZ pán Florián Pavlík. Konštatoval, že naša obec má na
svoj počet obyvateľov pomerne silnú záhradkársku organizáciu,
ktorá v minulosti aj teraz je v mnohom inšpiratívna pre záhradká-
rov v celom okrese.                                 (pokračovanie na str. 6)

Rudolf Kopáč preberá Pamätný list Republikového výboru SZZ za
dlhoročnú aktívnu činnosť.
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(pokračovanie zo str. 5)

Ocenil aktivitu tých, ktorí sa najviac zaslúžili o založenie a najmä
udržanie organizácie i tých radových členov, ktorí neváhali prísť
pomáhať na brigády pri výstavbe a údržbe záhradkárskych osád
alebo iným spôsobom pomáhať. Pani Emílii Kopáčovej potom
odovzdal Vyznamenanie III. stupňa, ktoré jej udelil Republikový
výbor Slovenského zväzu záhradkárov. Pamätný list k jubileu
udelil RV SZZ celej miestnej organizácii i jednotlivým najaktív-
nejším funkcionárom. Ing. J. Pechmann spomenul mená všetkých
tých, ktorí sa podľa zachovaných záznamov vystriedali vo výbore
a teda v práci pre všetkých záhradkárov a prítomným odovzdal
ďakovné listy OV SZZ a čestné uznania ZO SZZ.

Vo vynovených priestoroch kultúrneho domu už neraz dokáza-
li svoje umenie deti z našej ZŠ s MŠ. Jej riaditeľka Mgr. Božena
Vilemová sa vždy môže spoľahnúť na učiteľku Mgr. Kornéliu
Šebestovú, ktorá ako autorka i režisérka prekvapila a potešila prí-
tomných scénkou „Jabĺčková princezná a zemiakový princ“ Žiaci
a žiačky IV. ročníka, medzi nimi i mladí ochrancovia prírody,
zabodovali skvelým hereckým vystúpením a „jabĺčková princez-
ná“ Zuzka Borovičková sa nežným, čistým hlasom prihovorila
svojmu „zemiakovému princovi“ v pesničke „Červené jabĺčko
v oblôčku mám...“. Aj tretiačka Barborka Šajdíková zožala
úspech pesničkou „Žienka domáca“. Keď sa v našom kultúrnom
dome niečo deje, nesmú chýbať spevácke talenty Zuzka a Katka
Winklerové, viacnásobné víťazky okresných súťaží v speve
(Karaoke šou, Slávik, POP Senica). Nebolo to inak ani teraz
a kultúrny program žiakov vyvrcholil piesňou oboch sestier „Aký
budeš, aký...?

Potom už Anna Rukriegelová mohla oficiálne vyhodnotiť súťaž
žiačok vo viazaní a aranžovaní kytíc, ktorá prebehla v dopolud-
ňajších hodinách. S plným súhlasom ďalších členiek hodnotiacej
komisie Moniky Poliakovej a Cecílie Tekulovej sa vyjadrila, že
práce boli nádherné a vlastne zvíťazili všetky štyri súťažiace:
Michaela Klempová (na vlaňajšej okresnej súťaži v Sološnici zís-
kala 2. miesto), Mirka Hačundová,  Nikolka Mlynarčíková
a Aďka Procházková. Odniesli si nielen pekné diplomy ale aj upo-
mienkové predmety z televíznej súťaže Superstar, ktoré zaobsta-
rala pani Emília Pechmannová - „mozog i ruky“ celého podujatia.

Návštevníci sa presunuli do spoločenskej sály kultúrneho
domu a tak, ako vlani, aj teraz obdivovali krásu vkusne naaranžo-
vaných kvetov i oči a duše pohládzajúce bonsaje Jozefa
Jablonického, ktorý ich pestuje už od roku 1993. Jeho vedomos-
ti, zručnosť a trpezlivosť vysoko hodnotili bežní občania aj odbor-
níci. A dlhé minúty sme so zatajeným dychom postáli aj pri bon-
sajách 20-ročného Roberta Maceka, ktorý sa tomuto náročnému
koníčku venuje od roku 2001. Nevychádzali sme z údivu ani nad
šikovnosťou mnohých lakšárskych žien a mužov. S prekvapením
sme zistili, že drevorezbárske práce pána Antona Čecha -
v novembri oslávi svoje osemdesiatiny - sú už známe nielen
v našom hlavnom meste a na strednom Slovensku ale dokonca aj

Žiačky ZŠ s MŠ v súťaži naaranžovali krásne kytice.

v USA. Ako nám prezradil, tomuto umeleckému remeslu sa každú
zimu venuje už od mladosti. Suché lipové drevo nahladko opra-
cuje a podľa vlastného náčrtu z neho pomocou špeciálnych čín-
skych nožov, pílky a dlátok vymodeluje a potom namorí a nala-
kuje svoje produkty - podnosy pod poháriky a sviečky, exponáty
pod jelenie a srnčie parohy, rámčeky na obrazy, prekrásne kruci-
fixy a veľa iného. Jeho talent a vytrvalosť zdedil a rozvinul syn
Anton Čech. Prezentoval sa aj drevenými plastikami a reliéfmi, na
ktorých obdivuhodne vystihol a zachytil výrazy tváre. Z košikár-
skych výrobkov upútali práce Jána Vallu, najmä jeho prútený
„domček pre mačky“.

Ženy zase ukázali svoju zručnosť v narábaní s ihlou, ihlicami
a háčikom. Je ťažké vymenovať všetky a všetko, pri čom sme sa
pristavili a vymieňali si dojmy.                 (pokračovanie na str. 7)

Bonsaje Róberta Maceka vyžarovali atmosféru harmónie.

Drevorezby Antona Čecha upútali všetkých.

Predseda ZO SZZ Ing. Ján Pechmann s návštevníkmi výstavy.

Kvety robia pohľad na svet príjemnejším a krajším
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Kvety robia pohľad na svet 
príjemnejším a krajším
(dokončenie zo str. 6)

Navždy však v pamäti utkvejú vyšívané gobelíny, obrazy
a dečky Emílie Pechmannovej, vyšívané dečky Boženy
Vilemovej, Márie Kubincovej st. i Márie Kubincovej ml., vyšíva-
né obrazy Jany Grajzovej a Ing. Oľgy Procházkovej či pletené
dečky Ruženy Pikálkovej a háčkované súpravy dečiek Jozefíny
Vínkovej alebo moderné háčkované topy a šály Márie Kubincovej
st. a bižutéria Márie Hulíkovej. Náš obdiv a úžas patril aj 17-roč-
nej Veronike Székerovej. Veronku poznajú televízni diváci na
celom Slovensku - je telesne postihnutá, nemá ruky, ale pomocou
prstov na nohách vytvára krásne „náramky priateľstva“. Žije
v Dome sociálnych služieb na Mokrohájskej ulici v Bratislave
a každý rok si ju už od najútlejšieho veku na prázdniny bráva pani
Božena Škorcová z osady Šišuláky patriacej k obci Lakšárska
Nová Ves. K pani Škorcovej, zanietenej záhradkárke s veľkým
srdcom, Veronka priľnula celou dušou. 

Dojatí návštevníci ďakujú obidvom, že výstavu obohatili svo-
jou vnútornou silou a v praxi uskutočneným krédom Ing. Jána
Pechmanna, ktoré vyjadril v slávnostnom príhovore takto: „Život,
ako kvety, je krásny a rýchlo pominie. Preto sa snažme užiť si ho
čo najkrajšie a najplodnejšie“.

PhDr. Júlia Lauková, foto V. Selko

Prázdniny bez hraníc - 
medzinárodné hry detí 
Rabensburg - Moravská Nová Ves - Kúty - Lakšárska Nová
Ves - Rabensburg

Rabensburg
Takmer tridsiatka Lakšáranov - žiaci, ich rodičia a učitelia,

poslanci a dôchodcovia - sa 2. septembra minulého roku po prvý
krát zúčastnila na projekte "Prázdniny bez hraníc" v partnerskej
dolnorakúskej obci Rabensburg. V areáli centra voľného času pre-
biehalo vtedy ukončenie 5. ročníka letných prázdninových hier.
So záujmom sme sledovali pestrý kultúrny program, deti sa zabá-
vali na rôznych atrakciách a súťažných hrách a všetci sme sa
občerstvovali z bohatej ponuky jedál, zákuskov a nápojov.

Už vtedy sa starostka Lakšárskej Novej Vsi Ing. Oľga
Procházková dohodla s rabenburským starostom Mgr.
Wolframom Erasimom a starostkami ďalších partnerských obcí -
Ing. Máriou Macejkovou z Kútov a Ing. Janou Krutákovou
z Moravskej Novej Vsi, že v lete 2007 sa prázdninové hry usku-
točnia aj v našej obci. Po zosúladení termínov podujatí sa v sobo-
tu 23. júna naše delegácie stretli na slávnostnom otvorení prázd-
ninových hier v Rabensburgu. Naši hostitelia sa dobre postarali
o bohatý program, ktorý spestrili deti z každej partnerskej obce.
Keďže počasie prialo, využili možnosť kúpania a šantenia na tobo-
gánoch miestneho kúpaliska.  

Moravská Nová Ves
13. júla pokračovali hry v Českej republike – Moravskej Novej
Vsi. Je to obec neďaleko Břeclavi v krásnom prostredí morav-
ských viníc. Má asi 2500 obyvateľov s bohatou kultúrnou tradíci-
ou. Naša výprava odštartovala poobede na 4 autách. V areáli
miestnej sokolovne boli deťom poskytnuté možnosti ručnej tvor-
by dekorácií z kvetín, maľovaných tričiek, kreslenie na chodníky
a tiež pohybu - skákaním v nafukovacom aj šmýkačkovom hrade.
Pani starostka Ing. Jana Krutáková nás privítala a poinformovala
o obci. Príjemné posedenie pri domácich špecialitách doplnila
reprodukovaná hudba. Plní dojmov z nového kraja a zo získania
nového zahraničného partnera zo susednej Českej krajiny sme sa
podvečer vrátili domov.

Kúty
20. júla nám slnko riadne pieklo. Napriek tomu sa naša výprava
v dosť bohatom počte /na 4 autách/ vybrala do neďalekých Kútov.
V peknom prostredí pri jazere organizátori pripravili indiánske
atrakcie s možnosťou tvorby indiánskych odevných doplnkov, maľo-
vanie na tváre a ruky, jazdy na poníkoch a na konskom záprahu. 

(pokračovanie na str. 8)Pohľad na infocentrum v Rabensburgu.

Rabensburské kúpalisko.

Pohľad na atrakcie v Moravskej Novej Vsi.

Naše deti so svojimi dielami.



8 Lakšársky spravodajca

(pokračovanie zo str. 7)

Hostí privítala starostka obce Ing. Mária Macejková a hry začali
vystúpením tanečnej skupiny z miestnej základnej školy v indián-
skom odeve aj rytme. O hudobné podfarbenie sa postarala domá-
ca kapela. Organizátori zabezpečili príjemné a chutné občerstve-
nie. Malých pomaľovaných indiánov s vlastnoručne vyrobenými
čelenkami a opaskami sme podvečer doviezli domov.

Lakšárska Nová Ves
3. augusta sa futbalový štadión v Lakšárskej Novej Vsi zmenil na
tvorivú dielňu detí zo základných škôl z Lakšárskej Novej Vsi,
Kútov, Moravskej Novej Vsi a Rabensburgu. 
Prítomných privítala starostka obce Ing. Oľga Procházková
a tlmočníčka PhDr. Júlia Lauková. Popoludnie spríjemnila popu-
lárnou piesňou Zuzka Winklerová.                                               
Delegáciu z Kútov viedla starostka Ing. Mária Macejková,
z Moravskej Novej Vsi starostka Ing. Jana Krutáková
a z Rabensburgu starosta Mag. Wolfram Erasim. Starostom part-
nerských obcí sa prvýkrát podarilo stretnúť spolu.   
Prázdninové hry detí sa stali populárnymi, o čom svedčí veľký
záujem detí o účasti na nich. 
Lakšárska Nová Ves pokračovala v „seriáli“ hier, ktoré začali dňa
24. júna v Rabensburgu, pokračovali 13. júla v Moravskej Novej
Vsi a 20. júla v Kútoch, ukončenie tohto ročníka bolo 1. septem-
bra v Rabensburgu. Usilovná príprava a nápaditosť našich pani
učiteliek prispela k spokojnosti detí, ktoré si domov odnášali
výsledky svojej tvorivej práce vo forme maľovaných hrnčekov
a tanierov, kvetiniek, náhrdelníkov, čeleniek, obalov na knihy
a lodičiek, ktoré vyrezávali z kôre stromov. Deti a tiež niektorých

Prázdniny bez hraníc - medzinárodné hry detí 
Rabensburg - Moravská Nová Ves - Kúty - Lakšárska Nová Ves - Rabensburg

Deti sa v Kútoch vozili na poníkoch.

Tvorba indiánskych doplnkov.

rodičov zaujala chôdza na chodúľoch a bowling. Najmenšie si
zaskákali na trampolíne a stavali hrady a tunely na kope piesku.
Tí, ktorí si nevybrali ani jednu z týchto atrakcií, mohli hrať lopto-
vé hry. 
Počasie hrám prialo a veľmi dobre sa sedelo aj tvorilo pri repro-
dukovanej hudbe, ktorú zabezpečili naši mladí elektrotechnici
Peter Javor a Juraj Procházka a chutnom občerstvení, ktoré pri-
pravili pracovníčky obecného úradu. 

Rabensburg
1. septembra boli hry slávnostne ukončené v Rabensburgu.
Organizátori sa postarali o tvorivosť, zábavu aj pohyb detí a ako
vždy o pohostenie miestnymi špecialitami a dobrým vínom
z oblasti Weinviertel.                               (pokračovanie na str. 9)

Spoločná fotografia starostov partnerských obcí.

Deti ukazujú svoju zručnosť.

Atrakcie v Rakúsku.   
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Prázdniny bez hraníc - 
medzinárodné hry detí 
Rabensburg - Moravská Nová Ves - Kúty - Lakšárska Nová
Ves - Rabensburg

(dokončenie zo str. 8)

Deti sa mohli zabaviť pri veľkom množstve atrakcií ako maľova-
nie na tričká, skákanie a šmýkanie v nafukovacom hrade, vozenie
na konskom záprahu, detský kolotoč, bagrovanie, hopsi-hopper...

Dobrú atmosféru doplnili vystúpenia detí a mládeže z partner-
ských obcí: mažoretky a ľudová hudba z Moravskej Novej Vsi,
moderný tanec v podaní detí zo základnej školy z Rabensburgu
a populárna pieseň sestier Winklerových z Lakšárskej Novej Vsi.
Mnohí sa potešili cenami z bohatej tomboly organizátora.
Hry boli ukončené podvečer pálením Hansla /slamenej bábky/
ako symbolu skončenia leta.

foto a text PhDr. Júlia Lauková, 
Ing. Oľga Procházková, Viola Drinková

O bager bol veľký záujem.

Štafeta Ústavy
1. septembra uplynulo 15 rokov od prijatia základného zákona
nášho štátu Ústavy Slovenskej republiky. Jej prijatie sa stalo
základným predpokladom vzniku samostatnej Slovenskej repub-
liky. Ľudová strana Hnutie za demokratické Slovensko pripravila
Štafetu Ústavy - symbolický beh po všetkých krajoch a regiónoch
Slovenska. Tri štafetové trasy, vychádzajúce z opačných kútov
Slovenska, sa spojili na celoslovenských oslavách 1. septembra
v Prievidzi. Bežci jednej z trás - západnej - zavítali 27. augusta do
našej obce.  

Západná trasa: Skalica -Devín - Trnava - Hlohovec - Nitra - Zlaté
Moravce - Tlmače - Detva - Žiar nad Hronom - Prievidza /528 km/.

text JUDr. Juraj Procházka, foto Peter Javor

Štafetoví bežci v našej obci.

Zraz veteránov
V dňoch 24. a 25. 8. usporiadal Trnavský samosprávny kraj zraz
veteránov, ktorí štartovali v Trnave, pokračovali Záhorím až do
Dolného Rakúska. Naša obec bola na trase v obidvoch smeroch.
V piatok 24. 8. sa u nás zastavili a na námestí ich privítali PhDr.
Júlia Lauková a pracovníčky obecného úradu, ktoré im odovzdali
na pamiatku návštevy našej obce suveníry - pohľadnice obce
a informačné letáky. Staré automobily mali veľa obdivovateľov,
hlavne deti. Na druhý deň, keď sa vracali zo susedného Rakúska,
im Lakšárania mávali pri ceste.                                     Redakcia

Na spiatočnej ceste do Trnavy.

Jednota dôchodcov
Členovia našej ZO JDS sa po dvoch mesiacoch letných prázd-

nin opäť stretli v piatok 28. septembra v kultúrnom dome, aby si
povymieňali informácie uľahčujúce ich život, ale aj zážitky z leta
a aby zagratulovali jubilantom.

Na úvod stretnutia predsedníčka ZO JDS privítala všetkých,
ktorí na toto stretnutie prišli a poďakovala aktívnym členom.
K nim patrí predovšetkým pani Helena Cigánková, hospodárka
našej organizácie, ktorá perfektne odvádza prácu „financminist-
ra“, šikovne a s citom vládne v kuchyni kultúrneho domu a nevy-
hýba sa ani fyzicky ťažším prácam, ako je príprava stolov a stoli-
čiek v sále. Predsedníčka vyzdvihla jej ľudský prístup a ochotu
pomáhať bez ohľadu na čas tým, ktorí to potrebujú - konkrétne
pani Anne Včelkovej pri jej vážnom nočnom úraze, keď jej nevlá-
dal pomôcť jej manžel Anton Včelka. Zdôraznila, že pani Helena
Cigánková aj týmto svojím činom naplnila jeden z hlavných
bodov Stanov Jednoty dôchodcov na Slovensku, totiž: pomáhať si
navzájom či už radou, návštevami chorých alebo podporou
nevládnych a pod. Po týchto slovách sa sálou rozľahol pochvalný
potlesk všetkých dôchodcov. Ďalšie poďakovanie opäť patrilo pani
H. Cigánkovej a Emílii Oravskej, ktoré nemôžu chýbať na žiadnej
našej akcii a ktoré boli iniciátorkami myšlienky usporiadať výlet
do areálu s termálnymi kúpaliskami vo Veľkom Mederi. Výlet sme
síce organizovali pod hlavičkou ZO JDS, ale mohol sa ho zúčast-
niť ktokoľvek z obce.                              (pokračovanie na str. 10)

Účastníci zájazdu.
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Jednota dôchodcov
(dokončenie zo str. 9)

Veľká vďaka za túto možnosť patrí starostke pani Ing. Oľge
Procházkovej, ktorá poskytla 2/3-ovú dotáciu na verejnoprospeš-
né účely, z ktorej sme mohli uhradiť najväčšiu časť nákladov spo-
jených s výletom. Organizačne pri ňom významne pomohla mat-
rikárka OcÚ pani Viola Drinková, takže už vo štvrtok  16. augus-
ta sme sa vo Veľkom Mederi mohli riadne zrekreovať. Úspech
výletu bol veľký a po návrate domov si výletníci rozprávali o žela-
ní, urobiť si také pekné spoločensko-športové podujatie aj na bud-
úci rok.

Ďalšími aktívnymi členkami našej ZO JDS sú pani Anna
Mašková a Lenka Poláková, ktoré vždy rýchlo a dôkladne poup-
ratujú po našich stretnutiach v sále a v kuchyni, pani Márii
Jurdákovej, ktorá už také dva týždne pred stretnutiami rozmýšľa,
aké kvety použije zo svojej záhradky a od susediek, ale i pani
Irene Sojákovej, ktorá poskytuje na kytičky pekné stužky a v zim-
ných mesiacoch aj umelé kvety.

Už na našom júnovom stretnutí sme sa dohodli, že si budeme
viesť kroniku. Podklady pre texty do nej poskytne predsedníčka
a fotografie pán Viliam Selko. Pán Selko už kroniku kúpil a spon-
zoroval množstvo fotografií z našich stretnutí od marca 2006 až
doteraz. Pani Ing. Júlia Winklerová s pani Irenou Sojákovou pri-
pravia kroniku tak, aby sme si ju pri našom decembrovom pose-
dení mohli poprezerať a zaspomínať na všetko, čo sme spolu pre-
žili.
Druhou časťou septembrového stretnutia dôchodcov bola krátka
informácia o nových Stanovách Jednoty dôchodcov na Slovensku
(naša ZO JDS ich presne dodržiava) a o výsledkoch hospodárenia
ZO JDS v prvom polroku 2007.

No a potom už nasledovali tradičné gratulácie jubilantom. Pri
odovzdávaní kytičiek a malých darčekov podfarbovala slávnostnú
chvíľu hra na keyboard, ktorú nám predviedol ďalší hudobný
talent našej obce, žiak miestnej ZŠ s MŠ Milanko Cák. Spolu
s mamičkou, pani učiteľkou Ing. Annou Cákovou si zostavil pro-
gram zo skladieb a pesničiek, ktoré ho naučil pán učiteľ Ján
Gašpárek. Po piesni „Mnoga leta, živijo...“, prípitku a bohatom
občerstvení od oslávencov sa začala tá najpríjemnejšia časť popo-

Po kúpeli príjemné posedenie.                                 Foto: V.Selko

ludnia. Dobrá nálada a pohoda sa odrážali na tvárach nás všet-
kých. Mnohým zaihrali žilky, a tak nečudo, že sa pri polkách, val-
číkoch, tangách i temperamentných skladbách nielen spievalo, ale
aj tancovalo až do pol piatej. A tak nám zostáva len jedno želanie:
Nech nám táto pohoda a radosť zo spoločne prežitých pekných
chvíľ vydrží čo najdlhšie!

Predsedníčka JDS PhDr. Júlia Lauková blahoželá jubilantom.

„Na zdravie“.

Pri tanci.

Hudobné podfarbenie M. Cáka. PhDr. Júlia Lauková, 
foto Ing. J. Winklerová
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Poľovnícke združenie
Usporiadanie II ročníka verejných streleckých pretekov o Pohár starostky obce  Lakšárska Nová Ves.

Poľovnícke združenie Lakšárska Nová Ves dňa 1.9.2007 v čase od 08.00 hod. do 19.00 hod. usporiadalo na strelnici U Jazera, kú. obce
Lakšárska Nová Ves II ročník verejných streleckých pretekov z brokových zbraní v disciplíne parkúr o Pohár starostky obce Lakšárska
Nová Ves. Na uvedenom podujatí sa zúčastnilo približne 60 strelcov z okresov Senica, Skalica, Myjava, Malacky. Za pekného slneč-
ného počasia si účastníci streleckých pretekov ako i široká strelecká verejnosť mohli pochutnať na poľovníckom guláši a cigánskych
pečienkach, občerstviť sa v bufete. V čase o 19.00 hod. boli vyhlásené výsledky streleckých pretekov.  Ceny jednotlivým umiestneným
odovzdala starostka obce Lakšárska Nová Ves Ing. Oľga Procházková spolu z riaditeľom pretekov p. Mariánom Grajzom.  
Na stupňoch víťazov sa umiestnili:
1. p. Sivák Rudolf, Gajary
2. p. Oravec Dušan, Malacky
3. p. Bilka Pavol, Malacky
Po skončení streleckých pretekov pokračovala zábava na chate Poľovníckeho združenia Lakšáska Nová Ves pri reprodukovanej hudbe
do neskorých nočných hodín.                                                                                                   Stanislav Velický ml., tajomník ZO 

Život v materskej škole
3. septembra sa začal školský rok aj v materskej škole. Materskú
školu navštevuje18 detí, z toho 8 predškolákov. O výchovu
a vzdelanie sa starajú pani učiteľka Marta Šebestová a zástupky-
ňa pre MŠ Věra Šišuláková. 

V materskej škole
aj v tomto roku je
krúžok - prípravka
z hudobnej výcho-
vy a pribudol krú-
žok z výtvarnej
výchovy. V mesia-
ci september sme
sa zamerali na
oboznamovanie

s prostredím MŠ, zisťovali sme schopnosti detí vo výtvarnom pre-
jave, pohybové schopnosti a orientačné schopnosti. Deti vedieme
k šetrnému zaobchádzaniu s hračkami, k rozvíjaniu priateľských

Súťažiaci.

Organizátori.

Deti s učiteľkami v tomto šk. roku.

Práce detí.

vzťahov a k dodržiavaniu pravidiel správania. Tiež ich vedieme
k osobnej hygiene, úprave vzhľadu  a kultúre stolovania. Jesenné
obdobie sa odzrkadľuje aj v prácach detí. Deti vytvárali z plaste-
líny plody jesene, kreslili ovocie a zeleninu. Pri  práci  využívali
aj prírodný materiál, ako gaštany , šípky, dyňové jadierka, ihličie
a orechové škrupiny. Naučili sa niekoľko básní s jesennou temati-
kou, na hudobnej výchove sa oboznámili s rytmickými nástrojmi
a naučili sa pieseň o jeseni.
Na pracovnej výchove zhotovovali svetlonosov z dyní, ježkov
z ihličia a šarkanov.
V mesiaci  október sa deti chystajú na výstavu ovocia a zeleniny do
kultúrneho domu, kde sa predstavia svojím pekným kultúrnym pro-
gramom. Tiež sa uskutoční šarkaniáda a zapaľovanie svetlonosov.  

Kolektív MŠ

Základná škola 
1. K 1.9.2007 je  v 1.-9. ročníku ZŠ   117 žiakov
I. stupeň:
1. roč. - 11 žiakov,  triedna učiteľka Mgr. Bulková Mária             
2. roč. - 21 žiakov,  triedna učiteľka  Mgr. Paníčková  Gabriela      
3. roč. - 11 žiakov,  triedna učiteľka       p. Vilemová Andrea
4. roč. - 14 žiakov,  triedna učiteľka Mgr.  Šebestová Kornélia
spolu I. stupeň     57 žiakov
II.stupeň
5. roč. - 12 žiakov,  triedny učiteľ PaedDr. Ondruška Karol 
6. roč. - 12 žiakov,  triedna učiteľka   p.      Kravčuková Katarína
7. roč. - 10 žiakov,  triedna učiteľka   Ing.   Cáková Anna
8. roč. - 12 žiakov,  triedna učiteľka   Mgr.  Vandáková Anna
9. roč. - 14 žiakov,  triedna učiteľka    p.      Palkovičová Hana
spolu II.stupeň     60 žiakov
2 žiakov máme individuálne integrovaných. 
Do ŠK je zapísaných  20 žiakov.
Pedagogický zbor sa skladá  z 11 učiteľov,1 vychovávateľky ŠK
a učiteliek MŠ.                                     
Katolícke náboženstvo vyučuje  dekan Mgr. Labo a evanjelické
náboženstvo Mgr. Krížová.                    (pokračovanie na str. 12)
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Základná škola 
(dokončenie zo str. 11)

Prehľad o učiteľoch a ich kvalifikácii:
1. Mgr. Božena Vilemová riaditeľka školy - SJ-HV
2. Mgr. Helena Hrúzová, zástupkyňa riaditeľa - M-Dg
3. Mgr. Mária Bulková, učiteľka, výchovný poradca1.stupeň
4. Andrea Vilemová, učiteľka študujúca špeciálnu pedagogiku
5. Mgr. Gabriela Páničková, učiteľka1.stup.
6. Mgr .Kornélia Šebestová, učiteľka, 1.stupeň
7. Mgr. Anna Vandáková, učiteľka, D-Ov
8. Ing. Anna Cáková, učiteľka, tech. v. a počítače
9. Hana Palkovičová, učiteľka študujúca SJ
10. Katarína Kravčuková, učiteľka študujúca NJ
11. PaedDr. Karol Ondruška, učiteľ CH-P

Na škole v tomto školskom roku pracujú tieto krúžky:
Mladí ochrancovia prírody -  Mgr. Kornélia Šebestová

Počítačový krúžok 1.st. - Katarína Kravčuková
Športový 1.st. - PaedDr. Karol Ondruška
Športový 2.st. - PaedDr. Karol Ondruška 
Tanečno-pohybový 1.st. - Mgr.Mária Bulková a Andrea Vilemová  
Krúžok anglického jazyka 2.st - Ing.A.Cáková

ZUŠ Šaštín má na škole vysunuté pracovisko, kde môžu talento-
vané deti  navštevovať vyučovanie výtvarnej výchovy - p. učiteľka
Fodorová a hru na klavír, dychové nástroje a spev - učitelia: p.
Eva Kubincová, p.Ján Gašpárek , p. Martin Jablonický.a p. Gregor
Kubina.   

I keď školský rok iba začal žiaci už majú prvé úspechy.  Na maj-
strovstvách okresu v cezpoľnom behu obsadili  3. miesto naše
dievčatá: Dana Šišuláková, Michaela Klempová a Zuzana
Winklerová.

Pripravovali p. uč. Kravčuková a PaedDr. Ondruška

Šport
Hobby - rallycross v Lakšárskej Novej Vsi

Automobilové preteky o Záhorácky pohár v hobby - rallycrosse
pokračovali v sobotu 30. júna 2007 druhým podujatím, ktoré po-
riadal Rally - team Lakšárska Nová Ves v areáli na Lipovci.
Tradične sa pretekalo v troch kategóriách, keď šancu už pravidel-
ne dostávajú aj juniori. V Lakšároch sa zišli traja, napriek tomu
dostali možnosť zajazdiť si do sýtosti. Po viacerých rozjazdách
napokon víťazstvo z prvých pretekov v Borskom Mikuláši obhájil
Damián Dobiáš pred Lukášom Michalicom, obaja sú z Borského
Mikuláša, tretí skončil Tomáš Bizub z Bratislavy.
Medzi mužmi v kategórii do 1300 ccm vyhral Jozef Násada na
Mitshubishi Colt pred svojim synovcom Marekom Skokánkom na
Opel Corsa. Víťaz prvých pretekov Tomáš Müller z B. Mikuláša
na Mitshubishi Colt prišiel do cieľa tentoraz tretí a Štefan
Malinovský z Bratislavy bol štvrtý.

Najsilnejšia kubatúra do 1600 ccm mala v štartovom poli 13 jazd-
cov. Vo finálovej jazde vyrazil ako blesk víťaz prvých pretekov
v B. Mikuláši Jaroslav Vařílek z Troubska (ČR) a hneď za ním
Peter Krúpa z B. Mikuláša. Toho však sklamal stierač. Taká
„prkotina“ ho obrala o dobré umiestnenie, nakoľko pred finále

Štart finále najsilnejšej kat. do 1600 ccm.

Peter Krúpa z Bor. Mikuláša pred štartom veľkého finále.

začalo pršať a rozvírený piesok od kôl automobilov sa mu usádzal
na prednom skle, až musel z pretekov odstúpiť. Túto situáciu vyu-
žil ďalší pretekár z ČR Ján Šeiner, ktorý si poľahky prišiel pre
strieborný pohár. Najlepšie sa z pretekárov zo Záhoria umiestnil
Karol Jánošík zo Senice na Honde Civic, ktorý prišiel tretí. Za
ním skončili ešte Jozef Libuša z Kútov a Miro Majzún z Mor. Sv.
Jána, obaja na Honde Civic.
Jazdci z Lakšárskej Novej Vsi robili väčšinou organizátorov.
Jazdil iba riaditeľ pretekov Marek Vandák a ten pre poruchu auto-
mobilu preteky nedokončil.
Nasledujúcimi podujatiami Záhoráckeho pohára boli preteky
v Bor. Mikuláši a v Sekuliach.                            Jozef Komorný

Beach voleyball v Lakšároch
Počas tohtoročného posledného júlového víkendu sa v našej obci
uskutočnil 7. ročník turnaja v plážovom volejbale. Tak ako po
minulé roky, aj tento nás potešila bohatá účasť hráčov a tak isto
fanúšikov tohto krásneho letného športu. Zúčastnení hráči za krás-
neho počasia podali skvelé výkony, čo potešilo i divácku kulisu.
Tretie miesto získalo družstvo nazvané „Dream team“ (Petra
Biksadská, Robo Biksadský, Ľuboš Macek). Na druhom mieste sa
umiestnili „Anorektici“ (Šaňo Milli, Milan Blažek, Víťa Borovec)
a víťazom turnaja sa stal „Meniskus“ (Peťo Biksadský, Zuzka
Biksadská, Pavel Sixta), ktorému ešte raz blahoželáme.

Keďže sa naši volejbaloví nadšenci stále zlepšujú a majú väčšie
nároky na pravidlá, v ďalších rokoch by sme chceli organizovať po
dva turnaje, aby si mohli prísť na svoje a zašportovať i tí menej
zdatní.
Volejbalu zdar!

Marta Smolinská, foto Dušan Cigánek

Pri zápase.                                 Odovzdávanie cien.
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Futbalový turnaj chlapcov ročník 1997 a mladší
Dňa 4.8.2007 na futbalovom ihrisku TJ Družstevník Lakšárska Nová Ves zorganizoval miestny futbalový klub futbalový turnaj pre
chlapcov ročník 1997 a mladší. Na turnaji sa zúčastnilo päť družstiev. Holíč, ŠK Malacky, Studienka a dve domáce družstvá Lakšárska
Nová Ves „A“ a Lakšárska Nová Ves „B“. Turnaj sa hral systémom každý s každým na dva polčasy po 12 minút. Počas celého turnaja
vládla medzi chlapcami dobrá nálada podporovaná rodičmi a divákmi, ktorí povzbudzovali svoje najmenšie futbalové nádeje k lepším
a lepším výsledkom. Okrem pohárov a medailí pre družstvá na prvých troch miestach a diplomov pre ostatné družstvá boli vyhlásení
aj najlepší hráč, brankár a strelec turnaja. Najlepším hráčom sa stal Piváček Viktor z Holíča, brankárom Ďuriš Radoslav z ŠK Malacky
a strelcom Nízky Vladimír zo Studienky.

XXXXXXXX Lakšárska Nová Lakšárska Nová Holíč  Studienka ŠK Malacky Body Skóre Miesto
XXXXXXXX Ves „A“ Ves „B“
XXXXXXXX 

Lakšárska
Nová Ves „A“

Lakšárska
Nová Ves „B“

Holíč

Studienka

ŠK Malacky

XXXXXXX
XXXXXXX

XXXXXXX
XXXXXXX

XXXXXXX
XXXXXXX

XXXXXXX
XXXXXXX

XXXXXXX
XXXXXXX

4 : 0

7 : 0

1 : 2 0 : 3 0 : 0 4 5 : 5 4.

0 : 7 1 : 3 0 : 4 0 1 : 18 5.0 : 4

0 : 3

3 : 0 0 : 0 10 12 : 1 1.2 : 1

3 : 1 2 : 0 9 8 : 4 2.3 : 0

0 : 0 0 : 24 : 0 5 4 : 2 3.0 : 0

Tabuľka výsledkov

Zápas našich chlapcov. Odovzdávanie medailí.

Telovýchovná 
jednota

Súťažný ročník 2007/2008 začal pre
naše mužstvá s veľkými cieľmi, ktoré
napĺňajú dorastenci pod vedením p.
Vladimíra Šimeka a sú na čele tabuľky
2. tr. dorast. Naopak seniori dosahujú
nevyvážené výsledky, a preto sa pohy-
bujú okolo 4. - 6. miesta. Naši starí
páni odohrali dve stretnutia so svojimi
rovesníkmi z Ratíškovíc na domácom
a ich trávniku s rovnakým výsledkom.

Všetky domáce stretnutia sa hrávali
na veľmi kvalitnej hracej ploche, na
ktorej má nemalú zásluhu výbor TJ a p.
Černý st., ktorý počas extrémne suché-
ho počasia každodenne zavlažoval
a dvakrát do týždňa kosil trávu. Kvalita
trávy bola dosiahnutá aj letným zapies-
kovaním a hnojením.

Tak teda poprajme všetkým špor-
tovcom a priaznivcom futbalu veľa
zdravia a úspechov.      Radovan Valla

Letná škola športu
Problémom mnohých rodín je vytvoriť vhodný program pre deti počas prázdnin. Preto

sa naša škola zapojila do projektu „Otvorená škola - oblasť športu“ projektom - Letná
škola športu.  Náš projekt sme zamerali na športové aktivity počas prázdnin. Letná škola
športu sa konala každý týždeň pod iným heslom a s iným zameraním. Pre všetky deti bol
zabezpečený pitný režim a sladké odmeny. Najlepší športovci boli ocenení diplomami..

3.7. Letná škola športu - slávnostné otvorenie a atletický trojboj. 
Deti sa oboznámili so športovými aktivitami počas prázdnin a súťažili v skoku do diaľky,
v behu, v hode kriketovou loptičkou a pod.

10.7. Šport a hry našich starých materí. Deti sa naučili hrať dávno zabudnuté hry  sta-
rých rodičov ako guľôčky, chodenie na chodúľoch, točenie „pječka“  - a pod. Na stretnu-
tie prišla aj pani Kubincová Mária, ktorá deťom pútavo rozprávala ako sa hrávali v minu-
losti.

17.7. Presná muška. 
Súťaž detí v streľbe zo vzduchovky na cieľ, hod kriketovou loptičkou do kruhu , do stro-
mu na cieľ. Tiež si vyskúšali streľbu  zo „šnajdre“, ktoré pre ne vyrobila pani učiteľka.

24.7. Šport pre všetkých. 
Beseda s parašportovcom pánom Cvečkom.  Pán Cvečka zaujal všetkých pretože  doká-
zal rozprávať nielen o svojich športových výsledkoch a možnostiach športovania para-
športovcov,  ale aj  otvorene rozprávať o svojom postihnutí a možnostiach kvalitne žiť aj
s postihnutím. Deti  potom mali možnosť empaticky sa vžiť do pocitov parašportovcov.
Vyskúšali si športovanie pri určitých obmedzeniach.                (pokračovanie na str. 14)
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Letná škola športu
(Dokončenie zo str. 13)

3.8. Šport bez hraníc. 
V spolupráci s Obecným úradom sa na športovom štadióne kona-
lo stretnutie našich detí s deťmi s Rabensburgu, Moravskej Novej
Vsi  a Kútov. Deti mali možnosť vyskúšať si modelovanie z pies-
ku, v tvorivých dielňach si vyskúšať svoje zručnosti v práci s prí-
rodným materiálom, textíliami, korálkami, farebnými papiermi
a maľovanie na hrnčeky. Pre všetkých bolo pripravené občerstvenie.
Poobedie sa stretlo s veľkým záujmom všetkých detí i dospelých.

7.8. Futbalové  dopoludnie.  
Beseda s ligovými futbalistami  Jaroslavom Hílkom a Stanom
Velickým. Deti hostí zasypali množstvom zvedavých otázok.
Najviac sa im rátalo, keď si s nimi títo futbalisti zahrali futbal.
14.8. Nielen telo, aj ducha pestuj. 

Deti s parašportovcom.

Zaujímavým spôsobom deti prechádzali športovými stanovišťami
a zároveň museli odpovedať na kvízové otázky venované
olympionizmu. 

21.8. Veselá olympiáda. 
Deti súťažili s preťahovaní lanom, skákanie vo vreci a pod.

Letná škola športu splnila svoj cieľ. Sme radi, že aspoň malé deti
ocenili prácu učiteľov, ktorí im chystali atraktívne poobedia
v rámci svojich dovoleniek a osobného voľna, pretože starší žiaci,
sa nezúčastnili takmer na žiadnom poobedí, ale po aktivitách vo
večerných hodinách prišli robiť na školský dvor neporiadok, faj-
čiť, púšťať vodu, rozhadzovať papiere a pod. Vzbudzovali týmto
nevôľu v ľuďoch, ktorí okolo školy bývajú, takže často bolo treba
s nimi chodiť robiť poriadok. 

Vedenie ZŠ

Zaujímavé disciplíny.

Zviditeľňujú našu obec

Adamec Martin, 

nar 27. decembra 1976

Pôsobil - na Slovensku
Malacky, Senica - do 18 rokov
Levice (II. liga)
Rimavská Sobota  (I. liga)
- v zahraničí
Malajzia  (I. liga)
Rakúsko  (II. liga)

Velický Stanislav, 

nar. 6. 4. 1981

Pôsobil:
TJ Lakšárska Nová Ves
SH Senica
AS Trenčín
Dukla Banská Bystrica

Veselé športovanie.
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Západoslovenská energetika, a.s. Bratislava upozorňuje
vlastníkov nehnuteľností na nutný orez konárov stromov
zasahujúcich do vzdialenosti 2 m od el. vedenia. Konáre
narušujú plynulú dodávku el. energie a spôsobujú časté
poruchy. V úsekoch, kde sú konáre bližšie ako 1 m od el.
vedenia, je potrebné požiadať ZSE prostredníctvom obecné-
ho úradu o prerušenie dodávky el. energie.

VZN č.12 - o používaní miestnych komunikácií na území obce
Lakšárska Nová Ves
schválené obecným zastupiteľstvom dňa 28.6.2007 
Z dôvodu početných sťažností občanov obce na nevhodné parko-
vanie hlavne nákladných automobilov na cestách zamedzujúce až
prejazdu, ale aj poškodzovania majetku obce parkovaním ťažkých
automobilov na okrajoch ciest a na verejných rozvodoch vody
a plynu bol všeobecne záväzným nariadením obce zakázaný vjazd
na všetky miestne komunikácie za  účelom parkovania.
Zo schváleného VZN:  § 5
2. Obmedzenie používania miestnych komunikácií podľa tohto
ustanovenia zahŕňa:
a/ obmedzenie vstupu na miestne komunikácie vozidlám nad
hmotnosť 3,5 ton,
b/ zákaz státia všetkých vozidiel v zelenom páse v súbehu s miest-
nymi komunikáciami
3. Dôvodom obmedzenia používania miestnych komunikácií 
- podľa bodu 2 ods. a/ je technický stav komunikácie, ktorá je
určená na obvyklý spôsob užívania pre osobnú dopravu obyvate-
ľov do jednotlivých obytných zón  
- podľa bodu 2 ods. b/ je existencia verejných rozvodov inžinier-
skych sietí nachádzajúcich sa po obidvoch stranách miestnych
komunikácií 
4. Obmedzenie podľa bodu 2. ods.a/ sa nevzťahuje na:
- jednorazový prevoz stavebného alebo iného materiálu, príp.
hnuteľných vecí do domácností, 
- prejazd za účelom zaparkovania parkovania na vlastnom alebo
prenajatom pozemku
- prejazd k čerpacej stanici pohonných hmôt

VZN č.13 - o určení pravidiel času predaja v obchode a času
prevádzky služieb na území obce Lakšárska Nová Ves.
schválené obecným zastupiteľstvom dňa  9.8.2007. 
Z dôvodu neustálych a početných sťažností na rušenie nočného
kľudu v okolí Pizzerie až do neskorých nočných alebo skorých
ranných hodín bolo nutné obmedziť prevádzkové hodiny poskyto-
vania pohostinských služieb v obci. 
Zo schváleného VZN: § 2
...4. Čas prevádzky v prevádzkových jednotkách poskytujúcich
služby sa určuje nasledovne:

- pre druh služby:
pohostinstvo
v mesiacoch október - máj
nedeľa - štvrtok            10.00 - 22.00
piatok - sobota             10.00 - 23.00
v mesiacoch jún -  september
nedeľa - štvrtok            10.00 - 23.00
piatok - sobota             10.00 - 23.00
ostatné služby     
pondelok -  piatok          6.00 - 18.00
Schválené všeobecne záväzné nariadenia v kompletnom znení sú
k nahliadnutiu na obecnom úrade alebo na webovej stránke obce.

Nové všeobecne záväzné nariadenia

Knižnica
Oznamujeme občanom, že obecná knižnica bola znovu dopl-
nená novými zaujímavými titulmi, ktoré si môžete vypožičať
každú utorok v čase od 13.30 do 15.30. Zoznam nových kníh
nájdete na webovej stránke obce.

Oznamy Bratislavskej vodárenskej spoločnosti /BVS/
K zriadeniu vodovodnej prípojky k jestvujúcim rodinným
domom:
1.  Dať vyhotoviť jednoduchý projekt prípojky a vodomernej šach-
ty s umiestnením na pozemku. Informácie Vám podá p. Ludvík
Štajer - vedúci prevádzky rozvodu vody Malacky,    Kukučínova
33, tel. 0903 219 287
2. Predložiť ohlásenie drobnej stavby obecnému úradu
v Lakšárskej Novej Vsi /tlačivo je na obecnom úrade/, list   vlast-
níctva nie starší ako 2 roky /stačí fotokópia/ a projekt. Obecný
úrad vydá oznámenie k ohláseniu drobnej stavby a tlačivo pre
BVS - objednávka /tlačivo sa nachádza aj na web stránke
www.bvs.sk/.
3.  Vyplnenú objednávku, vyjadrenie BVS - vodohospodárskeho
rozvoja, oznámenie k ohláseniu drobnej stavby, situačný plán
/projekt/ a list vlastníctva odovzdať v Senici BVS a.s.,
Hviezdoslavova 476/20
Pri rozostavaných domoch je projekt napojenia na vodovod
súčasťou projektovej dokumentácie a zriadenie prípojky je súčas-
ťou stavebného povolenia, to znamená, že obecný úrad už povole-
nie nevydáva, len Vám poskytne objednávku pre BVS. Namiesto
oznámenia k ohláseniu drobnej stavby predložíte BVS fotokópiu
stavebného povolenia.
Informácie k zriadeniu prípojky Vám môžu byť podané na tel.
čísle 034/690812
Stránkové dni pre podanie objednávky sú:
Pondelok 8.00 - 17.00 h.  
Utorok 8.00 - 12.00 h.
Streda 8.00 - 15.00 h.
Štvrtok 8.00 - 12.00 h.

Október - 
mesiac úcty k starším ľuďom

Každoročne v mesiaci október alebo november si obec
uctieva prácu našej najstaršej generácie posedením pri občer-
stvení a krátkom programe žiakov základnej školy ako vďaku
za našu súčasnosť. Pán Vavrinec Osuský pred odchodom
z Lakšárskej Novej Vsi na poslednom stretnutí nám napísal
a venoval túto báseň:

Hold roku úcty k starším.

Šiju svoju skláňam 
a česť Vám vzdávam, 
ó úcty hodné šediny.  

vy starobu nosné kvety, 
čo akoby vencom hlavy 

zdobíte pútnikom - 
pútnikom v tie záhrobne svety.

Pútnikom znaveným, 
žitia zrelým vekom, 
šedinou pokrytým 

sťa jeseň babím letom.
Však smutná ver je to púť, 

v záhrobie vedúca - 
však len tam ten večný zmier -

len tam ten sladký sen bez konca.
(Vavrinec Osuský)

Pri prvom pohladení starej mamy, prvom stretnutí sa so
životnými múdrosťami starého otca klíči semienko úcty k rodi-
čom a všetkým ľuďom vôbec.

Dobré slovo je hrejivým liekom aj na tie najbolestivejšie rany,
ktorým sa človek v živote nevyhne. Nech toto slovo má chuť
voňavého chleba a dokáže vyčariť úsmev na Vašich tvárach. 

Želáme Vám z úprimného srdca pevné zdravie, aby sa Vám
vyhladili vrásky na čele, aby Vám nezhaslo nadšenie pre všet-
ko dobré a krásne, čo Vás v živote obklopuje.

Predstavitelia obce 
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Spoločenská 
kronika

Narodili sa:

Nikolas Maďara                                   
Kristián Lengyel                                   
Roman Soják
Dorota Funteková
Daniel Valla
Natália Drinková
Sabina Vilémová

Blahoželáme novomanželom       

Ing. Marek Vandák - Adriána Macková
Juraj Trimai - Miroslava Marková
Daniel Gerbáč - Ľuboslava Haluzová
Radovan Vilem - Michaela Ďurišová
Peter Šišulák -  Mária Zajíčková
Norbert Varga - Katarína Tkačenková
Milan Černý - Gabriela Cigánková

Blahoželáme jubilantom             

60 roční
Mária Sojáková  (č. 233)
František Kolaja
70 roční
Jozef Humaj
Helena Vallová
75 roční
Anna Šišuláková
Rudolf Kopáč
85 roční
Paula Dobrovodská (Mikulášov)

Opustili nás

Anna Jablonická (rod. Smrtičová)        
Mária Malíková (rod. Bilková)
Emília Filová  

Pozvánka

Z plodov zeme 
Lakšárska Nová

Ves 2007
Základná organizácia Slovenského záhradkár-
skeho zväzu   pozýva všetkých občanov
k aktívnej účasti na Výstave zeleniny a ovocia
spojenej so súťažou v príprave a aranžovaní
zeleninových šalátov.

Výstava sa bude konať dňa 14.10.2007 
v miestnom kultúrnom dome o 13.30 hod. 

Exponáty pre výstavu bude možné priniesť do
kultúrneho domu dňa 13.10.2007 od 14.00 hod.
do 18.00 hod. 
Pripravené šaláty môžu vystavovatelia pri-
niesť  14.10.2007 o 10.00 hod. ZO SZZ obsta-
rá potrebné ingrediencie pre záväzne prihláse-
ných záujemcov. Prihlásiť sa do súťaže možno
do 7.10.2007 u pani Biksadskej alebo pani
Tekulovej.

Sprievodným programom bude vystúpenie
žiakov Základnej školy s materskou školou
v Lakšárskej Novej Vsi a výstava ich prác -
svetlonosov z tekvíc.   

2. Ročník výstavy „Z plodov zeme“ organizu-
je ZO SZZ Lakšárska Nová Ves za podpory
obce Lakšárska Nová Ves a Republikového
výboru SZZ.

Vysádzanie stromov
Opätovne Vás vyzývame, aby ste nevy-
sádzali vysokorastúce stromy na verej-
né priestranstvá pred domy. Jednak
z dôvodu prehľadnosti a bezpečnosti
cestnej premávky a zamedzeniu pre-
rastania do elektrického vedenia, ktoré
je takmer pred každým domom. V zele-
ných pásoch pri ceste sú uložené pod-
zemné vedenia inžinierskych sietí,
ktoré môže bohatý koreňový systém
stromov poškodiť. Vhodne zvolenou
drevinou zabezpečíme ľahkú údržbu
a vkusný vzhľad priestranstva.


